
 

VASTEMÕISA LASTEAED PÄEVALILL HOOLEKOGU KOOSOLEKU 
PROTOKOLL NR 1 

 
 
Vastemõisa lasteaia puhkeruum       21.10.2019 
 
Koosoleku algus 15.00 
Koosoleku lõpp 16.30 
Koosolekut juhtis Siim Kruuse 
Protokollis: Evelyn Härm 
Kohal viibisid: Katrin Aavik, Kaisa Kesanurm (liitus 15.30) Siim Kruuse, Pille Saar (liitus 
15.55), Tea Roosimägi, Põhja-Sakala valla esindaja Evelyn Härm  
Osales: Katrin Ronimois (lasteaia direktor) 
 
 
 
Päevakord: 

1. Sissejuhatus 
2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe ja protokollija valmimine  
3. Õppeaasta üldteemad ja õppe-eesmärgid. Katrin Ronimois 
4. Hoolekogu tööplaan 
5. Arutelu 

 
 

1. Sissejuhatus 
Lasteaiadirektor Katrin Ronimois tutuvusta uut hoolekogu liiget – pedagoogilise nõukogu 
poolt hoolekogusse esitatud õpetaja esindaja Tea Roosimägi.  
Kuna kõiki hoolekogu liikmeid ei olnud koosoleku alguseks kohal, sh protokollijat, siis 
lasteaaia direktor tegi ettepaneku sellel korral koosoleku protokollimiseks vallavalitsuse 
esindajale. Nõus oli 3 hoolekogu liiget. 
OTSUSTATI: Koosolekut protokollib vallavalitsuse esindajana koosolekul osalev Evelyn 
Härm. 
 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe ja protokollija valmimine 
2.1 Hoolekogu esimehe kandidaadiks seati Siim Kruuse. 
2.1.1 Hoolekogu esimeheks valiti ühehäälselt Siim Kruuse. 
2.2 Hoolekogu aseesimehe kandidaadiks seati Pille Saar. 
2.2.1 Hoolekogu aseesimeheks valiti ühehäälselt Pille Saar. 
2.3 Hoolekogu protokollijaks esitati Kaisa Kesanurm. 
2.3.1 Hoolekogu protokollijaks valiti ühehäälselt Kaisa Kesanurm. 
 

3. Õppeaasta üldteemad ja õppe-eesmärgid. Katrin Ronimois 
Lasteaia direktor Katrin Ronimois tuvustas õppeaasta üldteemat ja õppe-eesmärke. 
Õppeaasta prioriteediks on väärtuskasvatus. 
Õppeaasta põhiteema on: Mängides loome maailmu. See on kui muinasjutt! 
Õppeaasta eermärgid:  
1. Laps on omandanud teadmisi läbi mängu ja mänguliste tegevuste. 
2. Igapäevased tegevused on lähtunud lasteaia väärtustest (hoolivus, koostöö, rõõm, avatus, 
loovus, tervis). 
3. Väärtustatud on lugemine ja raamatud. 



 

 
Lasteaed jätkab koostööd raamatukoguga ning raamatukoguhommikud toimuvad igal kuu 1. 
ja 2. kolmapäeval. 
Lasteaaed on osalenud HITSA programmis ning saanud juurde palju vahendeid, lisaks on 
lasteaed ise lisaks juurde panustanud. Jätkuvalt on veel palju toredaid mõtteid, mis ootavad 
teostamist. 

 
4. Hoolekogu tööplaan 

Üldise arutelu käigus pandi kirja tegevused, mida hoolekogu peaks 2019/2020 õppeaastal 
käsitlema. 

 Arengukava täitmise analüüs. 
 Eelarve koostamisel hinnangu andmine. 
 Välialal aia laiendamine. 
 Lasteaia sünnipäeva korraldamine. 
 Väljasõidu korraldamisele kaasaaitamine. 
 Kevadise hoogtööpäevaku korraldamine. Perede kaasamine. 
 Kodukorra ülevaatamine. 
 Õppeaasta kokkuvõtte analüüs. 

 
5. Arutelu  
Toimus üldine arutelu. 

Tea Roosimägi tegi ettepaneku, et lasteaeda võiks rääkima tulla eripedagoog, logopeed ja 
pikaajaline lasteaiajuht Ülle Kuusik. 
Pille Saar rääkis huvitegevuse korraldamisest. Kui keegi sooviks tulla ringitegevust läbi 
viima, siis millistel tingimustel saaks näiteks saali kasutada. Võiks olla näiteks pilli- ja 
mänguring. 
Arutelu käigus leiti, et üks kord kuus võiksid kooliminejad käija ujumas. 
 
 
 
Koosolekut juhatas      Protokollija 
Siim Kruuse       Evelyn Härm 
 


